

Title (en)

TRACTION TABLE INCLUDING TWO TABLE SECTIONS.

Title (de)

AUSZIEHTISCH MIT ZWEI TISCHSEKTIONEN.

Title (fr)

TABLE DE TRACTION COMPRENANT DEUX SECTIONS DE TABLE.

Publication

EP 0332635 A1 19890920 (EN)

Application

EP 87907766 A 19871116

Priority

- FI 864726 A 19861119
- FI 874072 A 19870918

Abstract (en)

[origin: WO8803791A1] A traction table or auto-traction apparatus, which consists of two table sections (1, 2) of which at least one is constructed to move on guides (5), traction equipment to pull the table sections (1, 2) apart from one another, and harnesses to secure the patient's upper and lower body to the corresponding table sections (1, 2). It is the intention of the invention to achieve a new kind of traction table that is especially suitable for the effective and safe traction of the lumbar region. According to the invention the traction equipment includes a power linkage (6, 7) connected between the table sections (1, 2), the operating levers (6) of which are placed at the sides of the table sections (1, 2) to be used by the patient, and that at least one table section (1) can be turned to a limited degree transversely around an axle (15) in order to make it possible to adjust the traction angle.

Abstract (fr)

Une table de traction ou un appareil de traction automatique qui se compose de deux sections de table (1, 2), dont au moins une est construite de façon à se déplacer sur des guides (5), d'un équipement de traction servant à séparer les sections de table (1, 2) l'une de l'autre et d'un harnais servant à fixer les parties supérieure et inférieure du corps du patient aux sections de table correspondantes (1, 2). Le but de la présente invention est de réaliser un nouveau type de table de traction particulièrement destinée à permettre la traction efficace et sûre de la région lombaire. Selon la présente invention, l'équipement de traction comporte un mécanisme de liaison des forces (6, 7) qui est relié entre les sections de table (1, 2) et dont les leviers d'actionnement (6) sont placés sur les côtés des sections de table (1, 2) de façon à pouvoir être utilisés par le patient, au moins une des sections de table (1) pouvant tourner jusqu'à un degré limité dans le sens transversal autour d'un axe (15) de façon à rendre possible le réglage de l'angle de traction.

IPC 1-7

A61H 1/02

IPC 8 full level

A61H 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61H 1/0222 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8803791A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8803791 A1 19880602; WO 8803791 A8 19880825; AU 8324887 A 19880616; EP 0332635 A1 19890920; FI 874072 A0 19870918

DOCDB simple family (application)

FI 8700153 W 19871116; AU 8324887 A 19871116; EP 87907766 A 19871116; FI 874072 A 19870918